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BESLUITENLIJST Gemeenteraad

Status : openbare vergadering

Datum : donderdag 29 juni 2023

Aanvang : 20.00 uur

Locatie : raadzaal

Aanwezig:

Voorzitter: mevrouw J.W.E. Spies (burgemeester)

Griffier: mevrouw J.A.M. Timmerman

De raadsleden: mevrouw F.Z. Achahboun (NieuwElan), de heer RJ. Blom (NieuwElan), mevrouw CJ.

Blom-de Ruiter (ChristenUnie), de heer CJ.P. Boere (NieuwElan), de heer M.H. du Chatinier

(ChristenUnie) en mevrouw K.M.H. van Dam (D66), de heren R.B. Driesen (GroenLinks) en J.N. van

Gool (CDA), mevrouw G. Groep-Eijsackers (SP), mevrouw A. de Groot-Slagter (RGL),, mevrouw

P.C.H. Hoogenes-van Noort (NieuwElan), mevrouw J. Huls (GroenLinks), de heren K.N. de Jong

(LokaalBelangAlphen) en G. Kapteijn (GroenLinks), mevrouw |.A.H. van de Kolk (SP), de heren R..

van Kuijk (SGP), J. Kuijpers (VVD), P.T.F. Langerak (NieuwElan) en M. van Lent (GroenLinks),

mevrouw W.E.F.T. van der Louw-Vergeer (CDA), de heren J.C. Matthijssen (VVD) en PJ.A. Morssink

(D66), mevrouw C.M .J. Oosterman (CDA), de heren M. Piette (VVD) en W.C.M. Ponsioen (CDA),

mevrouw E.F.M. Scholtens (VVD), mevrouw R. Sterk (PvdA), de heer E. Straver (PvdA), mevrouw P.M.

Thoomes (GroenLinks), mevrouw F.M.S. Verloop (Forum voor Democratie), de heren P.A.G. Versteeg

(NieuwElan) en K.C. Verwoerd (D66), mevrouw E. de Veth-Braat (VVD), M. de Vries (D66), E.

Zevenbergen (NieuwElan) en F.J.M. van Zuylen (GroenLinks)

En de wethouders de heren G.P. van As, G. van den Ham, J.G. Schotanus, A.J. Breeuwsma en

mevrouw A.M. Noordermeer-Krommendam

1. Opening en vaststellen agenda

Bericht van verhindering van mevrouw Verschuur en de heren Out en De Jeu.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

De heer Straver licht als voorzitter van de auditcommissie het advies aan de raad toe:

de auditcommissie heeft bevonden dat de Jaarstukken 2022 en Voorjaarsnota 2023 ruim

voldoen aan de wettelijke en bestuurlijke vereisten voor deze stukken, zodat de raad

hierover een besluit kan nemen. Wat betreft de kaderbrief 2024: de auditcommissie heeft

vastgesteld dat de kaderbrief 2023 níet voldoet aan de Financiële verordening van onze

gemeente, waarin staat dat het college jaarlijks gelijktijdig met de voorjaarsnota een

kadernota aanbiedt met daarin voorstellen voor de wijzigingen van het beleid voor het

volgende begrotingsjaar en de meerjarenraming, inclusief de financiële consequenties.

Dit jaar heeft het college geen kadernota maar een kaderbrief gestuurd. Omdat in de

financiële verordening staat dat de raad de kadernota vaststelt, kan de raad hier alleen met

een formeel raadsbesluit van afwijken. De auditcommissie adviseert de raad dan ook om

een besluit te nemen waarin vastligt dat dit jaar op dit punt wordt afgeweken van de eigen

financiële verordening. Tot slot adviseert de auditcommissie om in het proces naar het

vaststellen van de begroting 2024, in september met de raad inhoudelijk te spreken over

de financiële keuzes om tot een meerjarig sluitende begroting te komen.

 



2. Algemene beschouwingen jaarstukken 2022 en voorjaarsnota 2023

De fracties geven achtereenvolgens hun beschouwingen op de voorliggende stukken en

lichten hun ingediende moties toe.

Reactie van het college op de algemene beschouwingen en de ingediende moties:

Wethouder Van den Ham wijst op diverse onvoorziene ontwikkelingen en onzekerheden,

waardoor het lastig is om voldoende dekking te vinden voor reguliere werkzaamheden en

de uitvoering van bestuurlijke ambities. Denk hierbij aan de hoge inflatie, hogere lonen,

gebrek aan geschikt personeel, geen volledige compensatie door het Rijk en de

voortdurende onzekerheid over de financieringssystematiek van het Rijk. De actualiteit

verandert voortdurend, waardoor kort cyclisch handelen noodzakelijk is en zorgvuldig

geopereerd moet worden. Meerdere keren heeft het college de raad hierover bijgepraat en

is toegezegd in 2024 met een mid-term review te komen, waarin een lange termijn

perspectief wordt geboden. In de kaderbrief staat vanuit welke uitgangspunten het college

de komende periode tot de financiële kaders en de beleidsvoornemens voor de

aankomende begroting 2024 en de meerjarenraming 2025-2027 wil komen. Het college

biedt in oktober een sluitende begroting 2024 aan met als uitgangspunt een blijvend solide

financiële positie van onze gemeente op de langere termijn. In beginsel zal dit niet gepaard

gaan met lastenverzwaringen voor inwoners en bedrijven.

Wat betreft de onder uitputting van budgetten, wordt hard gewerkt aan een betere

ramingssystematiek. Diverse beheerplannen worden geactualiseerd en in een enkel geval

wordt een nieuw beheerplan opgesteld. Een en ander wordt financieel vertaald. De

voortgangsrapportage van het duurzaamheidsprogramma komt binnenkort naar de raad.

De wethouder is in gesprek met de gemeenschappelijke regelingen over een beperking van

hun uitgaven. De gemeente krijgt van de Rijksoverheid geen vergoeding voor gestegen

kosten. De gemeenschappelijke regelingen brengen hun gestegen kosten echter wel in

rekening bij de gemeenten. In die gesprekken zal ook de noodzaak van

taakuitbreiding/nieuw beleid van de diverse gemeenschappelijke regelingen aan de orde

worden gesteld. De voortgang in de energietransitie is een punt van zorg. In Holland

Rijnland verband is de wethouder voorzitter van de commissie “opwek duurzame energie”

en in die hoedanigheid volgt hij de ontwikkelingen op de voet. In het kader van nieuwe

controle verordening (rechtmatigheidscontrole) zal het voldoen aan de Europese

aanbestedingsbeleid de volle aandacht krijgen. De vermeende forse tariefverhoging van

Hoogheemraadschap zal door de wethouder worden uitgezocht.

Het oordeel over de motie Raden in Verzet laat het college aan de raad over.

Wat betreft de moties over de baten van energie -investeringen inzetten voor de

energietransitie en het meenemen van toekomstige baten van investeringen meenemen in

de begroting: deze neemt het college over, waarbij de wethouder het volgende opmerkt:

voorzichtigheid is geboden, voorkomen moet worden dat we onszelf rijk rekenen. Ook

moet voorkomen worden dat baten twee keer worden ingeboekt als deze ook al in de

businesscases zijn opgenomen.

Wethouder Van As: in de evaluatie van het evenementenbeleid wordt ook bekeken of het

aanvragen van vergunningen e.d. vergemakkelijkt kan worden. Woningbouw gaat

binnenstedelijk door, daar waar het kan. Een voorstel over de aanpak/inrichting Gnephoek

komt binnenkort naar de raad. Daarin komt ook de typologie van woningen/woning-

differentiatie aan de orde. Uitgangspunt is 30% sociale woningbouw, 30% middensegment

en 40% vrije sector. In commissieverband kan e.e.a. verder worden besproken, waaronder

ook de kosten van de infrastructuur.

 
 



Wethouder Noordermeer: de diverse minima-regelingen worden steeds beter benut. De

wethouder zal de raad hierover schriftelijk informeren. Ook stelt zij voor in het najaar een

informatiemarkt hierover te houden, waarin ook de betrokkenheid van de Stichting Urgente

Noden kan worden meegenomen. Verder licht zij de hervormingsagenda Jeugd toe; het

lokale deel van de op te richten organisatie sluit hier goed op aan. Specialistische

jeugdzorg daarentegen ligt moeilijker. Onze gemeente koopt deze zelf in, weliswaar in

goed overleg met de regio. Ook wat betreft de jeugdbescherming zijn we goed aangesloten

in de regio. Desgevraagd merkt de wethouder op dat beschikbaarheid van voldoende

personeel een punt van zorg is. Door het bieden van goede arbeidsvoorwaarden wordt

geprobeerd personeel aan te trekken en te behouden. Wat betreft de financiering van een

en ander: haars inziens zal op basis van de ambities voldoende budget beschikbaar moeten

worden gesteld.

De motie Keti Koti neemt het college graag over, met dien verstande dat dit met de

samenleving wordt opgepakt en niet direct leidt tot een financiële claim, maar wellicht uit

bestaande subsidieregelingen kan worden gefinancierd. Ook stelt het college voor aan te

sluiten bij landelijke ontwikkelingen rond Keti Koti.

Wethouder Breeuwsma: de inzet van buurtcoaches werpt steeds meer vruchten af in het

verminderen van afval. Daarom wordt ingezet op structurele inzet van de buurtcoaches. In

het kader van afvalscheiding /nascheiding organiseert de wethouder samen met Cyclus en

de gemeente Krimpen aan den IJssel in het najaar een bezoek aan een

afvalscheidingsinstallatie. Hij zal nog terugkomen op een eerdere toezegging over mogelijk

tarief differentiatie afvalstoffenheffing. De beheerplannen voor beheer en onderhoud,

waaronder ook groen, worden geactualiseerd en financieel uitgewerkt. Hierin worden ook

de entrees van dorpen, wijken, stations meegenomen. In de aanplant van nieuwe bomen is

nu nog een achterstand. Na de zomer komt de wethouder met een beleidsplan Groen

waarin kansrijke locaties zijn opgenomen voor de aanplant van bomen. Wat betreft de

diverse infrastructurele projecten als een tweede oeververbinding Boskoop,

Bodegravenboog , Beter Bereikbare Gouwe e.d: n.a.v. de plannen van het nieuwe college

van Gedeputeerde staten in Zuid Holland, is de wethouder bezorgd over de gevolgen voor

onze regio. Binnenkort hoopt hij, samen met andere betrokken gemeentebestuurders, in

overleg te gaan met de verantwoordelijke gedeputeerde. De raad wordt over de uitkomsten

hiervan geïnformeerd.

Wethouder Schotanus: onlangs is over het Integraal huisvestingsplan (IHP) een goed

bezochte informatiemarkt georganiseerd. Een actualisatie van het IHP wordt in Q4 aan de

agendacommissie aangeboden. Het werken in multifunctionele accommodaties is een

succes gebleken en zal worden voortgezet. Wat betreft het tennispark Nieuwe Sloot is de

wethouder met betrokken partijen in gesprek.

Schorsing

Na de schorsing dienen de fracties van GL, CU‚ PvdA, SP, RGL en FvD een motie van treurnis

waarin zij hun treurnis uitspreken over het gebrek aan dialoog met de raad over de

financiële kaders in aanloop naar de begroting 2024. Ze roepen het college op tot het actief

en tijdig informeren van de fracties in de gemeenteraad en de inwoners, een duidelijk

proces af te spreken over op te leveren financiële producten binnen de P&C cyclus in dit

jaar en komende jaren en daarmee het besluitvormingsproces te verbeteren, teneinde het

tanende vertrouwen te herstellen. Een open en transparante houding van het college wordt

gemist alsmede enige vorm van zelfreflectie op de wijze waarop het college in deze heeft

geopereerd.

De overige partijen steunen deze motie niet en betreuren dit signaal. Naar hun mening

handelt het college naar bevind van zaken en zijn concrete resultaten in september te

 



verwachten. Er zijn diverse bijpraatmomenten tussen raad en college geweest, waarbij de

verwachtingen wellicht uiteen liepen.

Besluitvorming

Jaarstukken 2022

De raad besluit met de stemmen van de SP tegen:

1. de Jaarstukken 2022 vast te stellen:

a. daarbij het financieel resultaat 2022 vast te stellen op een positief resultaat ten

bedrage van € 16,7 miljoen;

b. daarbij de resultaatbestemmingen 2022 naar 2023 vast te stellen ten bedrage

van per saldo € 7,1 miljoen (zie hiervoor de toelichting op de

resultaatbestemmingen);

c. daarmee het definitieve saldo na resultaatbestemmingen voor het dienstjaar

2022 vast te stellen op € 9,6 miljoen positief (totaal van het

jaarrekeningresultaat minus de resultaatbestemmingen);

2. het resultaat na resultaatbestemmingen te storten in de Algemene

Reserve.

Voorjaarsnota 2023

Stemverklaringen

De heer Van Kuijk stemt voor de voorjaarsnota maar heeft grote moeite met het wederom

beschikbaar stellen van een groot bedrag voor theater Castellum en vraagt zich af wanneer

dit op houdt.

Mevrouw de Groot sluit zich aan bij de woorden van de heer Van Kuijk.

Mevrouw Blom: haar fractie stemt tegen de voorjaarsnota omdat zij geen vertrouwen heeft

in het proces waarmee deze nota tot stand is gekomen. Deze tegenstem is een signaal in

de hoop dat dit in de toekomst beter gaat.

Mevrouw Verloop sluit zich bij de woorden van mevrouw Blom aan, haarfractie stemt

tegen.

De raad besluit met 31 stemmen voor van NE, VVD, GL, RGL, PvdA, D66, SGP, CDA en LBA

1. de Voorjaarsnota 2023 met de daarin opgenomen bijlagen: (1) Grote

projecten; (2) Financiering; (3) Kredieten; (4) Reservemutaties; (5)

Begrotingswijziging; (6) Taakvelden vast te stellen

2. De 16° wijziging van de programmabegroting 2023 vast te stellen.

Geen Kadernota vaststellen 2024 in afwijking van financiële verordening

De raad besluit met 3 stemmen tegen van de SP en FvD af te wijken van artikel 3, eerste lid,

van de Financiële Verordening Alphen aan den Rijn 2023 en geen Kadernota 2024 vast te

stellen.

Motie van treurnis

De motie van treurnis wordt verworpen met 14 stemmen voor (GL, CU‚ PvdA, SP, RGL en

FvD).

Motie Raden in Verzet

Stemverklaringen:

 



De heer Blom: de gehanteerde terminologie in de motie staat hem tegen; gesproken wordt

van afbraak, strijd en verzet. Zijns inziens dienen deze onderwerpen in een ander verband

te worden besproken. Zijn fractie stemt tegen de motie.

De heer Van Zuylen: zijn fractie stemt voor: er is een groot verschil van mening tussen Rijk

en gemeenten en een krachtig signaal richting het Rijk is nodig. Zijn fractie steunt daarom

de motie.

Mevrouw De Veth: haar fractie steunt de motie omdat Raden in Verzet opkomt voor de

belangen van de gemeenten.

De heer Van Gool: zijn fractie steunt de motie niet, mede gelet op de aangenomen resolutie

op het VNG congres en de opgerichte Taskforce is het zijns inziens veel sterker om met één

stem te spreken en de belangen van de gemeenten in het overleg met het Rijk te behartigen

dan door middel van verschillende actiegroepen. Hoe meer actiegroepen, hoe meer risico

op verdeeldheid.

De heer Van Kuijk sluit zich aan bij de woorden van de heer Van Gool en steunt de motie

niet.

Mevrouw Verloop: haar fractie steunt de motie.

De heer Straver: PvdA steunt de motie.

De motie wordt met 20 stemmen voor aangenomen (VVD, GL, SP, RGL, FvD, PvdA, CU en

LBA).

Motie toekomstige baten van investeringen meenemen in de begroting (gewijzigd)

Tijdens de vergadering is het dictum als volgt gewijzigd:

e Omte onderzoeken hoe de baten van gemeentelijke energieprojecten kunnen worden

verwerkt in de begroting.

e Te onderzoeken in hoeverre deze aanpak ook mogelijk is in andere domeinen,

e De resultaten hiervan zichtbaar te maken in de P&C cyclus.

College neemt motie over, de motie wordt niet in stemming gebracht.

Motie baten van energie investeringen inzetten voor de energietransitie

College neemt motie over, de motie wordt niet in stemming gebracht.

Motie Keti Koti

Stemverklaringen:

De heer Blom was blij met de nuance van de wethouder en de door haar voorgestelde

aanpak. Zijn fractie stemt verdeeld. Hij wijst op mogelijke precedentwerking richting andere

comités en stelt voor zo veel mogelijk aan te sluiten bij landelijke initiatieven. Hij stemt

tegen.

Mevrouw de Veth: haar fractie stemt voor de motie maar de handreiking van de wethouder

was voor haar voldoende geweest waardoor stemming over de motie, waarmee het een

politiek karakter krijgt, zou zijn voorkomen.

De heer Van Kuijk sluit zich ook bij de woorden van mevrouw De Veth aan.

Ook de heer Van Gool sluit zich bij de woorden van mevrouw De Veth aan.

De heer De Vries merkt op dat een handreiking van een wethouder soms niet voldoende is

en een aangenomen motie juist het belang van de motie onderstreept.

Mevrouw Sterk stemt voor de motie.

Mevrouw Verloop stemt niet in met de motie, vanwege persoonlijke redenen en de

mogelijke precedentwerking die ervan uitgaat.

De motie wordt aangenomen met 3 stemmen tegen van FvD en de heren Blom en Boere

(Nieuw Elan).  



De voorzitter sluit de vergadering om circa 22.25 uur

Vastgesteld in de openbare vergadering van 6 juli 2023,

de griffier, de voorzitter,  

   

 

drs. J.A.M. Timmerman m s.J.W.E. Spies   

 

 



SP:AEEEN\ Rijn

MOTIE (M1) Aangenomen

Kom in verzet tegen de afbraak van de financiële positie van gemeenten.

Constaterende dat:

- de financiële positie van de gemeente Alphen aan den Rijn in het jaar 2023 lijkt uit te komen

op een tekort van enkele miljoenen.

-__de gemeente Alphen aan den Rijn vooralsnog onvoldoende door het Rijk gecompenseerd

wordt voor autonome ontwikkelingen als hoge prijs- en looninflaties;

-__ het accres van het gemeentefonds niet meer meegroeit met de omvang van de Rijksuitgaven;

-__De VNG in “Bijzondere ledenbrief Rijksbegroting 2023 en de gevolgen voor gemeenten” haar

grote zorg uitspreekt.

-__ Het niet in de lijn der verwachtingen ligt dat er financiële compensatie van het Rijk zal komen.

- de financiële druk de gemeenteraadsleden noopt tot het maken van lastige financiële keuzes;

Overwegende dat:

-__ het actiecomité Raden in Verzet zich inzet voor voldoende budget voor gemeenten, zodat

gemeenten hun werk kunnen doen en gemeenteraden meer kunnen doen dan bezuinigen op

voorzieningen in stad, buurt en dorp;

-__-dat de motie ‘Zonder geld geen gemeenten ‘in februari 2021 tijdens de ALV van de VNG met

97,55% is aangenomen

- Dat meer dan 100 gemeenten zich hadden aangemeld voor het congres ‘gemeenten in nood’

door het actie comité raden in verzet op 23 maart 2021

-__de onzekerheid van de gemeente Alphen aan den Rijn, na het ravijnjaar 2026, er nu al voor

zorgt dat er weinig of geen ruimte is voor nieuwe intensiveringen waarvoor de raad een

positieve zienswijze heeft afgegeven;

-__op termijn linksom of rechtsom ook onze inwoners hiervan de dupe worden;

-__ raadsleden raadslid zijn geworden omdat ze het allerbeste willen voor hun gemeente en niet

om hun gemeente kapot te bezuinigen;

- dit uiteraard ook geldt voor de gemeenteraadsleden van Alphen aan den Rijn.

- de doelstelling van Raden in Verzet is; streven naar het behoud en de versterking van de

financiële positie van gemeenten, waaronder de gemeente Alphen aan den Rijn. Het comité

zal zich inzetten voor voldoende budgetten, zodat gemeenten in staat zijn om hun taken uit te

voeren en de gemeenteraden ruimte hebben om verder te kijken dan enkel bezuinigingen op

voorzieningen in stad, buurt en dorp. Raden in Verzet zal actief lobbyen, campagnevoeren en

samenwerken met andere gemeenten en belanghebbenden om de negatieve gevolgen van

de financiële tekorten te voorkomen en een duurzame financiële toekomst voor Alphen aan

den Rijn te waarborgen.  



Besluit:

-__ons als gemeenteraad van Alphen aan den Rijn aan te sluiten bij het actiecomité Raden in

Verzet;

-__met en in het actiecomité te strijden tegen de afbraak van de financiële positie van

gemeenten en met name tegen de afbraak van de financiële positie van de gemeente Alphen

aan den Rijn;

En gaat over tot de orde van de dag.

SP RijnGouwelokaal

Iris van de Kolk Ank de Groot-Slagter



GROENLINKS ChristenUnie 2.
ALPHEN AAN DEN RIJN Eren

ALPHEN AAN DEN RIJN

 

Toezegging

Motie (M2) : Toekomstige baten van investeringen meenemen in de begroting

De raad van Alphen aan den Rijn in vergadering bijeen d.d. 29 juni 2023

De Raad,

-gehoord de beraadslaging,

constaterende dat

e Investeringen vaak naast kosten ook baten/inkomsten hebben die zich in de toekomst voordoen,

e Toekomstige baten van investeringen waarvan het zekeris dat ze er zijn, maar waarvan de

grootte van de baten onzeker is, momenteel niet worden opgenomen in de begroting,

e _De begroting een getrouw beeld moet geven van zowel de te verwachten inkomsten als

uitgaven.

van mening dat

e De raad een onvolledig beeld krijgt van de impact van investeringen wanneer toekomstige

kosten en baten niet zo goed mogelijk worden meegenomen in de begroting,

e We als gemeente het risico lopen te weinig te investeren in projecten waarvan de baten

voornamelijk in de toekomstliggen, zoals energiemaatregelen (bijvoorbeeld zonnepanelen)

of arbeidsmarktbeleid (zoals investeringen in arbeidsparticipatie).

verzoekt het college:

e _Omte onderzoeken hoe de baten van gemeentelijke energieprojecten kunnen worden

verwerkt in de begroting;

e Te onderzoeken in hoeverre deze aanpak ook mogelijk is in andere domeinen,

e De resultaten hiervan zichtbaar te maken in de P&C cyclus.

en gaat over tot de orde van de dag.

Max van Lent Michel du Chatinier Ernst-Jan Straver Nico de Jong

GroenLinks CU PvdA Lokaal Belang Alphen

 
 



GROENLINKS Christenunie SGP
ALPHEN AAN DEN RIJN

Toezegging

Motie: (M3) Baten van energie investeringen inzetten voor de energietransitie

De raad van Alphen aan den Rijn in vergadering bijeen d.d. 29 juni 2023, agendapunt 3c

De Raad,

-gehoord de beraadslaging,

-constaterende dat

e De klimaat- en energiedoelen van 2030 en 2050 om grote investeringen in schone energie

vragen,

e Onze gemeente een ambitieus duurzaamheidsprogramma heeft waar financiering voor nodig is,

e Alleen de verduurzaming van het gemeentelijke vastgoed al miljoenen kost, maar ook veel

besparingen oplevert,

e Investeringen in zonneweides en windturbines kunnen zorgen voor aanzienlijke baten.

-van mening dat

e Door de gestegen energieprijzen het financieel nog aantrekkelijker is om te besparen op

energiekosten en te investeren in het opwekken van energie,

e Het oormerken van geld voor de energietransitie eraan bijdraagt dat er voldoende geld voor

investeringen in de transitie beschikbaar komt,

e Het verhogen van de investeringen in de energietransitie zorgt voor een snellere daling van de

energiekosten en hogere opbrengsten.

-verzoekt het college:

e _Om de baten (in de vorm van lagere energiekosten en opbrengsten van energieopwekking) die

ontstaan door energie investeringen ten gunste te laten komen aan een reserve die besteed

wordt aan de energietransitie.

en gaat over tot de orde van de dag.

Max van Lent Michel du Chatinier Hans van Kuijk

GroenLinks CU SGP  



GROENLINKS Sp Rijnart
ALPHEN AAN DEN RIJN RIJN

®
ChristenUnie PvoA

ALPHEN AAN DEN RIJN

Aangenomen

 

Motie Verankering herdenking en viering Keti koti

De raad van de gemeente Alphen aan den Rijn in vergadering bijeen op donderdag 29 juni 2023

Constaterende dat

- Op 30 juni en 1 juli het trans Atlantisch slavernijverleden van Nederland, Suriname,

Curacao, Aruba, Bonaire, Sint Maarten, Sint Eustatius en Saba wordt herdacht.

- Naast het herdenken ook de afschaffing van de slavernij wordt gevierd [Keti Koti=

verbreken van ketenen].

- Binnen de Gemeente Alphen aan den Rijn dit jaar deze herdenking en viering

plaatsvindt maar het voortraject naar verluid moeizaam verliep vanwege

onduidelijkheid over de financiering en de verantwoordelijkheden.

= Het van belang is de viering/herdenking in de toekomst te blijven doen.

- Er op dit moment nog geen sprake is van verankering van de herdenking en viering

in het beleid en de financiële begroting van de Gemeente.

Overwegende dat

= De Gemeente Alphen aan den Rijn actief beleid wil voeren op inclusie en naar onze

mening zou moeten inspelen op de huidige maatschappelijke actualiteiten.

- Hierin meer en duurzame aandacht voor de herdenking van het slavernijverleden en

de viering van de afschaffing van de slavernij [Keti Koti] op 30 juni en 1 juli, passen

binnen deze ambitie van onze gemeente.

5 Bij de landelijke herdenking van dit jaar door het kabinet, door minister Weerwind, is

aangegeven dat de afschaffing van de slavernij in 2023 duurzaam wordt verankerd.

- De gevolgen van de slavernij nog doorwerken in de samenleving.

Is van mening dat

- De richting van het beleid dat de Gemeente Alphen aan den Rijn wil voeren in het

kader van emancipatie, inclusie én het voorkomen van uitsluiting en polarisatie de

goede is.

- Met het bijzondere herdenkingsjaar 2023 het nu het moment is voor verankering.  



- De Gemeente Alphen aan den Rijn wat dat betreft moet aansluiten op de ambitie

van het kabinet.

Verzoekt het college

- Te komen tot het duurzaam en structureel verankeren van Keti Koti als jaarlijkse

herdenking en viering.

n Te zoeken naar de nodige financiële middelen (bijvoorbeeld vanuit de algemene

reserves).

5 Hiervoor, in samenwerking en in samenspraak met betrokkenen, nazaten, Participe

en IDB concrete voorstellen voor te leggen aan de raad,

- Hierbij in de uitwerking rekening houdend met de tijdslijn die nodig is voor de

planning van de herdenking en viering in 2024.

en gaat over tot de orde van de dag.

Rene Driesen Iris van de Kolk Nico de Jong Ank de Groot-Slagter Caroline Blom
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